
       RADA MIEJSKA w ŚREMIE 
      ul. Plac 20 Października 1 
                63 – 100 Śrem 

 

 
PAOOR.0012.3.10.2023.MAM 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 47/2023 
z posiedzenia  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Śremie 
odbytego 4 grudnia 2023 r. w Urzędzie Miejskim w Śremie 

 
Przewodniczący Komisji – Piotr Rojek 23 listopada 2023 roku zwołał 

posiedzenie Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 4 grudnia 2023 
roku. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy 
członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. (Zawiadomienia o posiedzeniu 
Komisji stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
Posiedzeniu 4 grudnia 2023 roku Przewodniczył Piotr Rojek –

Przewodniczący Komisji, udział w nim wzięli członkowie Komisji wg. listy 
obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jabłońska Barbara –Naczelnik PEU; 
2. Lewandowski Adam–Burmistrz Śremu; 
3. Lewandowski Krzysztof – Skarbnik Gminy Śrem; 
4. Żeleźny Bartosz – Zastępca Burmistrza Śremu. 
 
Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego 

na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał członków Komisji oraz zgromadzonych gości. 

Następnie poinformował, że 27 listopada br. wpłynął wniosek Burmistrza 
o uzupełnienie porządku obrad Komisji o propozycję podziału środków 
dotacyjnych na realizację przedsięwzięć z zakresu sportu na rok 2024. Radni 
przedmiotowy wniosek wraz z materiałami otrzymali na 7 dni przed dniem obrad 
Komisji. W związku z powyższym Przewodniczący poinformował, że informacja 
została wprowadzona do porządku obrad w pkt 3. (Wniosek Burmistrza stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 46/2023 z posiedzenia Komisji. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a) w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2024 rok, 
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b) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem 
na lata 2024 – 2035. 

3. Propozycja podziału środków dotacyjnych na realizację przedsięwzięć 
z zakresu sportu na rok 2024. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
 
 

Ad. 1. Przyjęcie protokołu 46/2023 z posiedzenia Komisji. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że Protokół 46/2023 z posiedzenia 

Komisji został przekazany radnym. Do protokołu nie zgłoszono uwag. Wobec 
powyższego stwierdził, że protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty 
bez odczytywania.   
 
 
Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
 

a) w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2024 rok, 
b) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem 

na lata 2024 – 2035. 
 

Projekty uchwał z podpunktu a) oraz b) wspólnie zreferował Skarbnik, 
Krzysztof Lewandowski. 

Następnie Burmistrz Adam Lewandowski poinformował, że nigdy wcześniej 
nie zdarzyło się, by wydatki majątkowe zostały zaplanowane na tak wysokim 
poziomie, jak na rok 2024. Kwota wydatków majątkowych zaplanowana na 2024 
r. to blisko 50 mln zł, dodał dla porównania, że rok bieżący zakończony zostanie 
kwotą ok. 41 mln zł. Przekazał, że największe kwoty przeznaczono na: odpady 
komunalne, budownictwo mieszkaniowe, drogi oraz dokończenie budowy 2 sal 
sportowych wraz z fotowoltaiką. Wspomniał również, że jeżeli na najbliższej sesji 
Radni przyjmą uchwałę w sprawie „Planu Zrównoważonej Mobilności dla 
Metropolii Poznań do 2040 roku”, to możliwe będzie pozyskanie jeszcze 7,5 mln 
złotych na: modernizację Rynku, Ogród Róż, ścieżkę rowerową od ul. 
Piłsudskiego w kierunku ul. Szkolnej oraz parki kieszonkowe: 1. ul. Żurawia, 2. 
Cmentarz Komunalny, 3. Park Puchalskiego. 
 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad omówionymi projektami 
uchwał. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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W dalszej kolejności przewodniczący zarządził głosowania w sprawie 
zaopiniowania projektów uchwał. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2024 rok. 
Wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Piotr Rojek (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 
2024 – 2035. 
Wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Piotr Rojek (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Opinia Komisji w sprawie ww. projektów uchwał stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 
 
 

Ad.3 Propozycja podziału środków dotacyjnych na realizację przedsięwzięć 
z zakresu sportu na rok 2024. 

Informację radni otrzymali wraz z innymi materiałami na Komisję w 
związku z czym odstąpiono od jej referowania. (Propozycja podziału środków 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 
 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Artur Konon zapytał, czy były kluby które złożyły wniosek jednak dotacji 
nie otrzymały? 
Naczelnik PEU Barbara Jabłońska odpowiedziała, że złożone zostało 28 
wniosków, z których 2 kluby dotacji nie otrzymają. W przypadku 2 klubów 
sportowych tj. Fundacji Na Rzecz Wspierania Społeczności Lokalnej oraz Klubu 
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Motorowodnego 50 Śrem komisja uznała, że nie przyzna środków finansowych 
na realizację zaproponowanych zadań, gdyż: 
- Fundacja Na Rzecz Wspierania Społeczności Lokalnej kieruje swoje działania 
do zamkniętej grupy 30 dorosłych osób będących mieszkańcami DPS, 
- Klub Motorowodny 50 Śrem obejmuje swoim zakresem tylko jednego 
dorosłego zawodnika.   
Mając na uwadze powyższe, oba kluby nie realizują zasady ogólnej dostępności 
i aktywizowania jak największej grupy mieszkańców, na czym szczególnie zależy 
w przypadku przyznawania dotacji sportowych.  
Dyskusję zakończono. 
 
 
Ad.4 Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 
Przewodniczący Komisji przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2024 rok. 
(Projekt planu pracy stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 
Uwag do planu nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie Przyjęcia Planu Pracy Komisji na 2024 rok. 
Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji 
na 2024 rok.  
(Plan pracy Komisji na 2024 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
 
 
Ad. 5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji 
Dyskusji w tym punkcie obrad nie podjęto. 
 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji – Piotr Rojek 
podziękował członkom Komisji oraz zaproszonym gościom za udział 
w posiedzeniu Komisji, zamykając obrady o godz. 15:41. 

 
 

Przewodniczący Komisji  
Oświaty, Kultury i Sportu 

/-/ Piotr Rojek 
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Złączniki do protokołu: 
1. Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji. 
2. Lista obecności Radnych. 
3. Wniosek Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad. 

4. Opinia Komisji dot. projektów uchwał. 

5. Propozycja podziału środków dotacyjnych na realizację przedsięwzięć 

z zakresu sportu na rok 2024 

6. Plan projektu pracy Komisji na rok 2024 od stycznia do kwietnia. 

7. Plan pracy Komisji na rok 2024 od stycznia do kwietnia. 

 
 
 
 

Protokół sporządziła: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor  


